
Referat fra FAU-møte 4-22/23 for Sørbø skole 

Dato: 16.01.23 kl. 20.00-22.00 

Sted:   Mat & helserommet, Sørbø skole 

Deltakere:  Cathrine Dalane 1A (leder) 
Odd Magne Vea 6C (Nestleder) 
Ståle Undheim 6B (Kasserer) 
Kim Frode Høili 5B (Sekretær) 
Maren Gramstad Larsen 5A 
Janet Husberg 6A 
Lene Hagen 1C 
Runar Dobbe 4C 
Stig Vatnekvam 7C  
Lina Ørland 7B V 
Marc Dudley 2B 
Hege Valaas Grewal 2A 
Siri Bjerknes Eikeland 3B 
Beathe Sværen-Bryne 4B 
Solveig Hegdahl 2C  
Siri Hermine Dahl Nymo 3C  

   
 
Forfall: Mangler FAU-representant 7A 

Cecilie Helgeland 3A 
Stine Tjomlid Maal 4A  
Per Inge Torkildsen 5C  
Camilla Hove 1B  
Lina Ørland 7B  

 

Referent: Kim Frode Høili (sekretær) 

 
 
AGENDA  
 
21- 22/23 Godkjenne dagens møteinnkalling og referat fra forrige FAU-møte 
 
Godkjent uten kommentarer. 
  
22 - 22/23 Informasjonsaker:  

a. Rektor informerer: Ryktet stemmer ikke. Sykefravær er lavt ved Sørbø. 
Trenger mange nye lærere. Spre ryktet! Handler om stort kommende kull i 
1. trinn. Alt har blitt dyrere. SFO-prisen må økes med 30 kroner.  

b. SU informerer: Kun skoleruta. Vi ønsker åpent 3. påskedag.  
 

 



 

23 - 22/23 Status på komitearbeid 
a) Julekomite: hvordan gikk det, tilbakemeldinger og inntjening. 

 

Læringspunkter:  

- Vi får gode tilbakemeldinger. 

- Det er trangt om plassen i aula. Familier må tilstrebe å samle seg og gjerne ha 

små barn på fanget slik at flere familier får plass. 

- Vi erfarer at det er for lite kaker  

- Noen leverer mye mat, andre leverer lite. En løsning er å spesifisere antall 

enheter den enkelte skal levere (eks 20 kakestykker) til arrangementet.  

- Forfall blir ikke meldt til komiteen noe som skaper utfordringer.  

- Tilstrebe at man har det sosialt internt i klassene.  

- Det bør arrangeres møte med klassekontakter tidlig på året for å samkjøre 

arrangementet.  

- Foreldre generelt kan gjerne involvere seg mer i rydding i forbindelse med 

arrangementet. 

- Vurdere å involvere 7.trinn-elever i servering. 

- Skolen vil vurdere å holde biblioteket lukket da det blir en del søl. 

- Tjente 11500,-. 

 

b) 17.mai komite:  

Jobber med saker og har kontroll. Vi er tilbake til at toget annen hvert år starte på 

respektive Ganddal skole og Sørbø skole. Dette vil gå ut over inntekter men man 

slipper scenerigg og andre kostnader. Ganddal skole har en innrettet seg slik at FAU 

håndterer alt av penger. Dette er Sørbø interessert i å se nærmere på. Vi ønsker å se 

nærmere på denne modellen. Kan man stole på vippsing fremfor betaling. Raskere 

køavvikling. Det må bestilles flagg, men vanskelig å finne leverandør.  

 

Mangler to representanter. Er det FAU styret som skal ta dette? Heidi er satt til å løse 

dette.  

 

 
24 – 22/23 Transponder  
 
Tranponder brukes av både skoler og barnehager. Det medfører at det til tider tilkommer 

mye informasjon i appen. Det blir utfordrende å fange opp informasjon.  

Det er et dilemma hva man skal sende ut og ikke. Det er ønskelig at bruken av Transponder i 

skolen standardiseres. Rektor tar med seg tilbakemeldinger fra FAU til ansvarlig for 

Transponder. 

 



25 – 22/23 Vekst i elevantall og bekymring for om det er plass til alle elevene 

skoleåret 2023-2024. 

Foreldre har meldt inn bekymring. 

Rektor har informasjon i denne saken. 
 
26 - 22/23 Eventuelt 
 
Angående politiet sin forebyggende innsats relatert til sosiale media. Vi tenker dette er 
relevant for alle trinn, med en særlig anbefaling til foresatte med barn i 3. og 4. klasse 


